
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 25 iunie 2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 476/2020 emisă de Primarul municipiului Petroşani

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, dna Sorina Diaconu - Șef Birou Juridic L.R.U.A.P.L., fiind prezenţi
şefii compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 111/2020

preşedinte de şedinţă este domnul Lăutaru Vlad Alexandru.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care

face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința
se va desfășura online.

D-NA SORINA DIACONU:
-Voi supune aprobării dumneavoastră procesele verbale ale şedinţelor

Consiliului Local din luna mai 2020.
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Ordinea de zi a fost suplimentată cu un proiect de hotărâre:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot ordinea de zi suplimentată:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al

Municipiului Petroşani
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 116/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
2.Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Instituțiilor Publice

și Activităților Finanțate Integral sau Parțial din Venituri Proprii al
Municipiului Petroșani

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 117/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
3 Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 43.248,70 lei reprezentând diferenţa cotei părţi suportate de
Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării şi Administraţiei necesară
finalizării lucrărilor de reabilitare termică a blocului nr. 20, strada Păcii din
municipiul Petroşani

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
l
DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:

-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 118/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
4.Proiect de hotărâre pentru repartizarea unor locuinţe sociale şi

locuinţe din fondul locativ al municipiului Petroşani administrat de Direcţia
Administrarea Domeniului Public şi Privat

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
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-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 2 voturi (d-nii consilieri Barbu și Cornea)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 119/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
5.Proiect de hotărâre privind revocarea H.C.L. nr. 114/2020 pentru

abrogarea H.C.L. 53/2020 privind aprobarea modalității de gestiune prin
gestiune directă a Serviciului pentru gestionarea câinilor fără stăpân al
municipiului Petroșani către Direcţia Administrarea Domeniului Public şi
Privat Petroșani, aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a
serviciului de gestionare a câinilor fără stăpân al municipiului Petroșani cât
și a Caietului de sarcini al Serviciului de gestionare a câinilor fără stăpân al
municipiului Petroșani

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Eu aș vrea să știu de ce acest proiect de hotărâre a fost prima dată

aprobat, apoi abrogat iar acum revocăm abrogarea?
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DL. PREDA:
-În urma celor sesizate în ședința trecută de dl consilier Bican și dl consilier

Cornea, într-adevăr nu se mai poate face delegarea directă a gestiunii către
A.D.I. la nivel de județ și se revine la nivel local. Am început și demersurile
pentru amenajarea adăpostului de la Petroșani.

D-NA CONSILIET NIȚĂ.
-Am înțeles.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Vreau să-i mulțumesc personal domnului consilier Bican care, deși nu este

jurist de meserie, a sesizat acest aspect.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 120/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
6.Proiect de hotărâre pentru revocarea H.C.L. nr. 115/2020 privind

aderarea Municipiului Petroşani la Asociaţia de Dezvoltare
Intercomunitară ”Serviciul judeţean pentru ocrotirea animalelor fără
stăpân”

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma
prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 121/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
7. Proiect de hotărâre privind acordarea unor facilităţi fiscale la

plata impozitelor şi taxelor locale pentru durata stării de urgenţă decretate
în anul 2020

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
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-Împotrivă? -
-Abţineri? - 1 vot (dl consilier Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 122/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Mai dorește cineva să ia cuvântul?

DL. CONSILIER PASCU:
-Am înaintat o scrisoare deschisă Primăriei și Consiliului Local în care am

prezentat activitatea și măsurile realizate de către Comisia pentru Parâng. Vă
întreb: când puneți pe SEAP procedurile pentru apă potabilă și canalizare în
Parâng?

DL. PRIMAR:
-Referitor la Studiul de fezabilitate, lucrăm acum la el pentru a nu ne

suprapune cu proiectul mare. Pentru a nu fi dublă finanțare.

DL. CONSILIER PASCU:
-Al doilea aspect: am înaintat de asemenea, o scrisoare deschisă cu

problemele care sunt la Școala nr. 2 din colonie. Am propus formarea unei
comisii pentru evaluarea problemelor, dar cel mai important lucru solicitarea unei
expertize a Inspectoratului de stat în construcți. Comisie din care să facă parte și
trei consilieri locali, constructorul și reprezentanți ai primăriei. Întreb: faceți
această comisie?

DL. PRIMAR:
-Nu este nevoie de comisie. Lucrarea nu este finalizată, deci nu este făcută

încă recepția.

DL. CONSILIER PASCU:
-Al treilea aspect. Acum vreo două săptămâni am înregistrat un referat de

aprobare în legătură cu sediul societății de termoficare. Una dintre ultimele clădiri
istorice din Petroșani și care este ținta hoților. Am venit cu câteva propuneri,
desigur nu sunt bătute în cuie. Să fie o discuție în cadrul Consiliului Local pentru
a păstra și a găsi utilitatea publică a acestei clădiri. Acum dumneavoastră ați
încălcat statutul Consiliului Local. Am primit un răspun de la o funcționară a
primăriei în care imi spunea că nu este oportună această problemă. Din ce am
înțeles eu în ultimii ani, Consiliul Local decide ce este oportun și ce nu este
oportun în comunitate. Dacă ajungem în situația să se ia prima cărămidă de pe
această clădire, va disparea. Această clădire de acum a început să se
degradeze, anexele au fost furate, acoperișul, mobilierul. S-a furat chiar și
aparatura care mai era la temoficare, calculatoarele, utilajele cu care se lucra.
Această clădire este în vizorul hoților. Dar dacă nu s-a putut și mi-ați trimis acest
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răspuns, nu știu dacă l-au primit și ceilalți colegi, închei cu următoarele dle
primar:

În cei 16 ani de când sunteți la conducerea primăriei, referitor la Parâng, nu
v-am auzit să faceți o prioritate pentru apa potabilă și canalizare. Acum am
obținut aceste lucruri nu le puneți în aplicare. De 4 luni de zile tot insist, dar îmi
spuneți că vor fi discuții. Apa folosită în Parâng pentru consum este un pericol
pentru turiști, pentru cei care deservesc turismul, cât și pentru localnici. Vara la
30° toată stațiunea miroase a fecale. Nu așa o promovăm. Asta pentru primul
punct. Pentru al doilea, cu grădinița este decizia dumneavoastră dar aveți grijă
să nu se prăbușească tavanul peste copii sau dascăli. În privinta referatului m-ați
sfidat și umilit. Cum m-ați sfidat și umilit în acești doi ani de când am intrat în
Consiliul Local. Cu această atitudine și fără susținere pentru proiectele care erau
pentru comunitatea municipiului Petroșani nu pot continua a fi membru în
Consiliul Local.

D-le primar, d-le președinte, d-na secretar general, stimate colege și colegi
vă comunic că îmi dau demisia din Consiliul Local și din calitatea de membru al
Partidului Social Democrat. Vă mulțumesc celor care m-au sprijinit în demersurile
mele care nu erau decât în folosul cetățenilor.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Vis a vis de Termoficare, să nu lăsăm lucrurile așa. Eu habar nu am ce ați

propus, dar noi nu putem să facem nimic deoarece clădirea este la lichidatorul
judiciar. Ba mai mult, acolo sunt doi lichidatori judiciari. Etajul este al Gospodăriei
Prest Com, iar parterul al S.C. Termoficare S.A. În acest caz, nu se poate pune
problema ca noi, Consiliul Local, executivul sau altcineva să poată face ceva
acolo. Cei doi lichidatori trebuie să valorifice acel imobil, pentru că altfel nu pot
închide procedura lichidării.

DL. CONSILIER PASCU:
-Eu am discutat cu lichidatorii. Nu am făcut referatul de aprobare aiurea.

DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Îmi pare rău că plecați și, spuneți dumneavoastră că ați fost umilit timp de

16 ani de zile, ca și cum numai dumneavoastră sunteți interesat de bunul mers al
cetățeanului și al municipiului Petroșani. Eu cred că sunt alte interese la mijloc.

DL. CONSILIER LĂUTARU:
-Dacă se vor face lucrări de canalizare în Parâng sper, dle Pascu, să nu

arate ca lucările făcute în Dimitrov deoarece în ultima lună eu am băgat tot
salariul meu în reparația mașinii. Deci, să sperăm că dacă se vor face lucrări la
canalizare și introducerea apei în Parâng nu vor fi executate ca cele din Dimitrov.
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DL PRIMAR:
-În legătură cu Termoficarea, ați trimis o hârtie către dna juristă a

Consiliului Local, care este în subordinea dumneavoastră, a Consiliului Local și
v-a dat un răspun mai mult tehnic, prin care vă spune că acea clădire nu este a
noastră. Asta a încercat să vă spună și dl Cornea. Am înțeles că v-ați ales acest
moment al demisiei pentru a avea o platformă a ceea ce urmează să se întâmple
la alegerile locale. Este alegerea dumneavoastră, însă eu nu v-am umilit
niciodată pe dumneavostră cu nimic. Eu cred că am respectat pe toată lumea,
așa cum respect orice cetățean, nu neaparat consilier local. Ceea ce încercați
dumneavoastră acum să faceți, un mic spectacol prin care să vă pregătiți o
candidatură ca independent sau reprezentând alt partid este problema
dumneavoastră. Însă, cum ați spus, problema legată de mine și de modul cum
tratez aceste lucruri să știți că nu aveți dreptate.

DL. CONSILIER BARBU:
-Aș dori să-l îndemn pe dl Pascu să mai mediteze asupra acestei demisii.

Atât eu cât și colegul meu dl consilier Vladislav ne afăm în aceiași situație, nu am
agreat toate proiectele de hotărâre dar cu toate astea am vrea să ducem la bun
sfârșit mandatul. Îmi pare rău că cei din Partidul Social Democrat nu iau o
atitudine pentru a-l susține în demersurile pe care le face. Dacă nu a stârnit nici o
reacție din partea dumnealor, sigur este o treabă internă. Eu personal regret că
nu-l voi mai avea coleg în următoarele ședințe, care sper că se vor desfășura
normal și nu în acest fel. Văd că numai noi mai practicăm desfășurarea
ședințelor online. Am văzut pe facebook că, consilierii locali din Vulcan,
împreună cu primarul au desfășurat o ședință normală. Mai vreau să îl întreb pe
dl primar, am văzut că ieri a făcut o mare ședință cu cei de la Pricewaterhouse
Coopers și nu a chemat nici un consilier local la această întâlnire.

DL. PRIMAR:
-Urmează dle consilier Barbu. A fost o primă întâlnire la Petroșani cu

administrația. Eu am extins un pic formatul. În orice caz, am fost sub 16
persoane dacă vă referiți la faptul că am fost în Sala de consiliu.

DL. CONSILIER BARBU:
- În Sala de marmură am fi putut intra și noi, consilierii locali. Poate nu erau

toți interesați, dar vreau să spun că într-o chestiune de viitor a municipiului, pe
care în principiu îl gestionăm, să nu fim deloc invitați...

DL PRIMAR:
-Cu siguranță aceste discuții vor continua.

DL. CONSILIER BARBU:
-Noi mai avem din mandat 3 luni, sper să se întâmple în acest interval.
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DL. PRIMAR:
-Ce pot să vă spun este că cei de la Pricewaterhouse Coopers vor fi foarte

des întâlniți în Valea Jiului, pentru că nu au putut să ia legătura din cauza acestei
situații de criză. Au făcut niște întâlniri online, dar eu cred că undeva în luna iulie
cu siguranță ne vom reîntâlni.

DL. CONSILIER BARBU:
-De ce nu putem ține ședințele normal?

DL. PRIMAR:
-La ora actuală nu avem voie mai mult de 16 persoane într-o încăpere.

DL. CONSILIER BARBU:
-Cei de la Vulcan cum au voie?

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Îmi pare rău că acest punct ”Diverse” se transformă treptat în tribună

electorală. Sunt sincer consternat de plecarea dlui Pascu. L-am văzut ca pe un
consilier bun, activ și de folos, sesizând multe probleme. Că s-a supărat pe PSD
este o treabă care poate fi înțeleasă, dar că s-a supărat pe noi și ne lasă pe
ultimele două luni... Așa cum am înțeles-o eu poate își pregătește o altă
trambulină electorală, un alt partid și eu ce pot să spun? Îi urez succes și îi
mulțumesc pentru colaborare. Însă cele sesizate nu ar trebui să devină subiecte
de dispute pentru că dumneavoastră cereți expertiza vis-a-vis de starea clădirii.
Dumneavoastră ați făcut această expertiză și ați spus peste tot că 70% din
acoperiș este terminat, 80% din interioare, lambriuri. Eu din câte am înțeles
lucrarea aceasta este încă în gestiunea constructorului, care ar trebui să o
predea conform caietului de sarcini și contractul semnat cu primăria. A ne
hazarda la asemenea prognoze că 70% din acoperiș o să cadă în capul copiilor
ne trimite la povestea cu drobul de sare a lui Ion Creangă. Mesajul este destul de
clar. Nu ne putem pronunța vis-a-vis de acea clădire chiar dacă are un statut, să
zicem, istoric. Iar cu aprovizionarea cu apă în Parâng este o problemă veche și
nu se rezolvă atât de ușor și atât de repede cât am dori noi.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Rămân uimit de ce spune dl consilier Butulescu cu privire la rezolvarea

problemei cu introducerea apei în Parâng. Se poate rezolva așa cum au rezolvat
si cei de la Straja, cum a rezolvat și Vulcanul. Este necesară apa și canalizarea
în Parâng.

DL. PRIMAR:
-Sunt de acord cu dumneavoastră dar mai este necesar și un pic de spirit

civic și de responsabilitate. Știți bine despre ce vorbesc. Nu vine nimeni din oraș
să arunce mizeria acolo.
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DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Eu sunt de acord cu dumneavoastră,de aceea există compartiment de

mediu, pentru asta este Garda de mediu, să își facă datoria dle primar. Și mai
am o întrebare. Cine verifică lucrările făcute de Apa Serv?

DL. PRIMAR:
-Consiliul județean și Apa Serv sunt titulari ai autorizației de construcție.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 25 iunie 2020.

Petroşani, 25.06.2020

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, CONTRASEMNEAZĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU SECRETAR GENERAL,

DELIA VELICI


